
 

Vi vil gerne anmode om foretræde for Udvalget for Landdistrikter og Øer.  
  
Vi har tidligere forelagt vores ønsker om en udvidelse af Søby Havn for udvalget. 
  
Med dette foretræde ønsker vi forelægge at: 
  

 Den negative udvikling for virksomhederne går stærkere end først frygtet. Deres kunder flytter i 

stor hast mod større skibe. Se vedlagte opsummering af analyse. Søby Havn ønsker at forelægge tal 

og cases. 

 I et svar fra Transportministeren på spørgsmål fra udvalget angående  Søby Havn ( 

http://www.ft.dk/samling/20161/almdel/ul%C3%B8/spm/84/svar/1410665/1763023.pdf ) nævner 

ministeren, at støtten kan have et konkurrenceforvridende element. Søby Havns svar på dette 

ønskes fremlagt.  
  
Jeg håber, det er muligt med et foretræde, så hurtigt som muligt efter at mødesæsonen starter igen. 
  
Venlig hilsen 
  
Rico Boye Jensen 
Søby Havn 
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